
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Yüksel ÇARHACIOĞLU  
 

• Kendinizi tanıtır mısınız: 
 
1949 yılında Düzce’de doğdum. 1972 yılında Polis Memuru olarak mesleğe başladım. Meslekte 
iken Gece Lisesi ve Gazi Eğitim Enstitüsü’nün gece bölümünü bitirdim ve Komiser Yardımcısı 
oldum. Daha sonraki yıllarda Lisans tamamlayarak Ankara Üniversitesi Eğitim Fakültesi’ni bitirdim. 
 
Bu arada 1978 yılında Komiser Fatma Çarhacıoğlu ile evlendim. Kendisi Ankara İktisadi Ticari İlimler 
Akademisi 1976 yılı mezunu olup, 2002 yılında 1.Sınıf Emniyet Müdürlüğü’nden emekliye 
ayrılmıştır. 
 
Polis Koleji ve Akademi Mezuniyet tarihi/devresi:  
 
Ankara Üniversitesi Eğitim Fakültesi mezunuyum. 
 

• Nerelerde çalıştınız: 
 
Değişik rütbelerde Ankara Emniyet Müdürlüğü, BitlisEmniyet Müdürlüğü, İstanbul Etiler Polis 
Okulu, Yunanistan Selanik Başkonsolosluğu Güvenlik Ataşesi, İstanbul Emniyet Müdürlüğü Şube 
Müdürlüğü ve Müdür Yardımcılığı, Emniyet Genel Müdürlüğü Özel Kalem Müdürlüğü, Adile 
Sadullah Mermerci Polis Meslek Yüksek Okulu Müdür Vekilliği görevlerinde bulundum. En son 
Şükrü Balcı Polis Meslek Yüksek Okulu, Yüksek Okul Müdürlüğü görevimden 2009 yılında 1.Sınıf 
Emniyet Müdürüolarak emekliye ayrıldım. 
 

• Şu an hangi ilde yaşıyorsunuz: İstanbul/Beşiktaş’ta yaşıyorum. 
 
• Meslekten bir anı : 

 
İstanbul Emniyet Müdürlüğü Güvenlik Şubesi Müdür Yardımcısı olarak görev yapıyordum. Emniyet 
Müdürümüz Mehmet Ağar idi. 
 
Anıyı anlattığım gece Üsküdar’da izinsiz bir gösteri yapıldığı bilgisi geldi. 
 



İstanbul Emniyet MüdürüMehmet Ağar, tarafıma bizzat emir vererek, olayla ilgilenmemi ve 
kendisine bilgi vermemi istemişlerdi. 
Ben derhal olay yeri Üsküdar’a giderek, konuyu yasalara uygun bir şekilde çözdüm. 
 
Emniyet Müdürü Beylerbeyi Karakolunun bahçesinde bulunmaktaydı. Karakola Üsküdar Emniyet 
Amiri ile bilgi vermek için gittik. Mehmet Ağar dış kapıya geldi, ben de kendisine bilgi arz ettim. 
Emniyet Müdürü gerekli uyarıyı yaptıktan sonra bana dönerek:  
 
“Gel seni Emniyet Genel Müdürü Ünal Erkan ile tanıştırayım” diyerek beni içeriye aldı. Masada 
Şehit Emniyet Müdürü Şakir Koç ile oturuyorlardı.  
 
Emniyet Müdürü benimle ilgili övgü dolu birkaç söz söyledikten sonra, Emniyet Genel Müdürü Ünal 
Erkan ayağa kalkarak beni gözlerimden öptü. 
 
Bu an benim meslek yaşantım boyunca aldığım en büyük ödül ve anıdır. 
 
 

• Dernek ve Çağın Polisi Dergisi için önerileri/değerlendirmeleriniz 
 
Derneğimizin kuruluşunda emeği geçen bütün meslektaşlarımıza çok teşekkür ediyoruz. Dernek 
vasıtasıyla birbirimizden haberdar oluyoruz. Çağın Polisi dergisini tekrar yayına hazırladığınız için 
de size ve emeği geçenlere sevgi ve saygılarımızı sunuyoruz. FATMA-YÜKSEL ÇARHACIOĞLU Emekli 
Emniyet Müdürleri 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Fatma ÇARHACIOĞLU 
 

• Kendinizi tanıtır mısınız: 

Ben Fatma Çarhacıoğlu. 1953 yılında Sivas/Divriği’nde doğdum. Mesleğe 1974 yılında Polis 
Memuru olarak başladım.  

• Polis Koleji ve Akademi Mezuniyet tarihi/devresi:  

1976 yılında Ankara İktisadi Ticari İlimler Akademisi’ni bitirip Komiser Yardımcısı oldum. 

• Nerelerde çalıştınız: 

Sırasıyla Emniyet Genel Müdürlüğü, Bandırma Emniyet Amirliği, Ankara Polis Koleji, Bitlis Emniyet 
Müdürlüğü, İstanbul Etiler Polis Okulu ve Adile Sadullah Mermerci Polis Meslek Yüksek Okulu’nda 
çalıştım. A.P.K.’dan 2002 yılında 1.Sınıf Emniyet Müdürü olarak emekli oldum. 

 

• Şu an hangi ilde yaşıyorsunuz: Emekliliğimde İstanbul ili Beşiktaş ilçesinde ikamet etmekteyim. 
• Meslekten bir anı :  
 
     Görev yerlerimden Bitlis iline Başkomiser olarak atandığımda, Personel Şube Müdür Vekili olarak 

görevlendirildim. Şubemde emrimde çalışan bir Polis Memuru Komiserlik sınavını kazanıp oradan 
ayrılırken bana bir itirafta bulundu.  

 
    “Ben size daha önce söyleme cesaretinde bulunamamıştım. Siz bizim Müdürümüz olduğunuz 

zaman, ben kendimce isyan ettim. Şimdiye kadar hiçbir kadının emrinde çalışmadım. Bu yüzden de 
sizden emir alamayacağımı düşünerek Şube değiştirmek istedim ama olmadı. Şimdi buradan 
ayrılırken böyle düşündüğüme pişman oldum ve size de itiraf etmek istedim” dedi. 

Ben de onun ön yargısını yıktığıma sevindim. 

Bu anı meslek yaşantım boyunca ast ve üst ilişkilerinin dengesinin ölçülü ve iyi kurulması 
konusunda öncü olmuştur. 


